



## Job opportunity

(Version française ci-dessous)

The Memory and Motor Rehabilitation Laboratory is currently looking for a **Clinical Research Coordinator (CRC)** to help conduct research in the field of exercise and neuroscience: <https://memorylab.ca/>.

Deadline to apply: May 10<sup>th</sup>, 2024

Start date: August 15<sup>th</sup>, 2024

Supervisor: Dr. [Marc Roig](#), Department of Physical and Occupational Therapy, McGill University | CRIR-JRH FRResearcher

Location: Jewish Rehabilitation Hospital (JRH), 3205 Pl. Alton-Goldbloom, Laval, QC H7V 1R2

Responsibilities:

- Coordination of research projects
- Assist graduate students with their research projects (e.g., data collection)
- Recruit participants for large-scale randomized controlled trials
- Prepare and submit applications to research ethics boards
- Assist the PI with grant submission tasks, curriculum update
- Track the expenses of multiple research funds and process purchase orders
- Conduct scientifically validated evaluations of physical and cognitive function in clinical populations (i.e., stroke, Parkinson's Disease)
- Opportunity for authorship on conference and journal publications and involvement in other scientific activities (e.g., journal clubs)

Qualifications:

- Functional fluency in French (i.e., enough for basic conversations) is required
- Availability to work occasional nights and weekends is required

Assets:

- Master's degree in relevant field
- Experience working with older adults or clinical populations
- Prior experience in clinical research, particularly in research ethics and recruitment
- Experience in financial administration
- Familiarity with the Nagano research ethics platform and/or McGill Marketplace
- Experience in website design with Wordpress

Hours: 25-30 hours/week that could be increased if needed.

Remuneration: In line with McGill payment scales and based on the experience and qualifications.

If interested, send your CV and a cover letter (one page) to: [freddie.seo@mail.mcgill.ca](mailto:freddie.seo@mail.mcgill.ca)



## Offre d'emploi

Le laboratoire de la mémoire et de la réhabilitation motrice est actuellement à la recherche d'un **coordinateur/coordinatrice de recherche clinique (CRC)** pour aider à mener des recherches dans le domaine de l'exercice et des neurosciences:

<https://memorylab.ca/>.

Date limite de candidature: 10 mai 2024

Date de début: 15 août 2024

Responsable: Dr. [Marc Roig](#), Département de physiothérapie et d'ergothérapie, Université McGill | Chercheur CRIR-HJR

Lieu de travail: Hôpital juif de réadaptation (HJR), 3205 Pl. Alton-Goldbloom, Laval, QC H7V 1R2

Responsabilités:

- Coordination des projets de recherche
- Assister les étudiants dans leurs projets de recherche (ex.: collecte de données)
- Recruter des participants pour des essais contrôlés randomisés à grande échelle
- Préparer et soumettre des demandes aux comités d'éthique de la recherche
- Assister le chercheur principal dans les tâches liées à la soumission des demandes de subvention et à la mise à jour du programme d'études
- Suivre les dépenses de plusieurs fonds de recherche et traiter les bons de commande
- Réaliser des évaluations scientifiquement validées des fonctions physiques et cognitives dans des populations cliniques (par exemple, accident vasculaire cérébral, maladie de Parkinson)
- Possibilité d'être l'auteur de publications scientifiques et de conférences et de participer à d'autres activités scientifiques (par exemple, « journal club »)

Qualifications:

- Une maîtrise fonctionnelle de l'anglais (c.-à-d. suffisante pour permettre des conversations de base) est requise
- La disponibilité pour travailler occasionnellement la nuit et le week-end est requise

Atouts:

- Maîtrise dans un domaine pertinent
- Expérience de travail avec des personnes âgées ou des populations cliniques
- Expérience en recherche clinique, en particulier en matière d'éthique de la recherche et de recrutement
- Expérience en administration financière
- Familiarité avec la plateforme d'éthique de la recherche Nagano et/ou McGill Marketplace
- Expérience du design d'un site web avec Wordpress

Heures: 25-30 heures/semaine (possibilité d'être augmenté si nécessaire).

Rémunération: En ligne avec les échelles de paiement de McGill et basée sur l'expérience et les qualifications.

Si vous êtes intéressé(e), envoyez votre CV et une lettre de motivation (une page) à: [freddie.seo@mail.mcgill.ca](mailto:freddie.seo@mail.mcgill.ca)